
TROY-STAR 2020 Chinese Language Teacher Online Summer Training Program 

Day 2 of Classes: Principles of Language Teaching and Application of World 

Language Principles 

 

On June 28th, the 2020 TROY-STAR Chinese Language Teacher Online Training 

Program started its second full day of classes. John Qiang Chen, senior Chinese language 

teacher, gave two lectures: Teaching Principles recognized by the "TROY-STAR" Project and  

The Application of  Foreign Language Teaching  Principles  in the Chinese classroom. In 

the two lectures, Mr. Chen used a systematic theoretical analysis and distribution of real 

teaching instances. One of the teachers who participated in the training said that listening to Mr. 

Chen's lecture was very rewarding, and they were looking forward to the subsequent training.  

 

2020特洛伊大学“中文之星”汉语教师暑期在线培训项目第二天 

美国当地时间 2020年 6 月 28日，为 2020 特洛伊大学“中文之星”汉语教师暑期

在线培训项目的第二天。特洛伊大学“中文之星”项目主讲教师陈强老师进行了两

场讲座，分别是：《“中文之星”项目所认可的教学原则》和《外语教学原则在汉

语课堂的应用》。在两场讲座中，陈强老师将系统的理论分析和真实的教学案例

相结合，生动得阐释了语言教学的相关问题。参加培训的老师表示听陈老师讲座，

收获颇多，并对接下来的培训充满期待。 


